
QY型5~50/10t绝缘吊钩桥式起重机
QY INSULATING OVERHEAD CRANE WITH HOOK CAP.5-50/10T

产品概述：

Product Introduction:

Q丫型绝缘吊钩桥式起重机适用于有色金属电解铝、镁、铅、锌等冶炼车间。
本起重机主要由桥架、大车运行机构、小车、电气设备等组成，为了防止在工作过程中带电设备上的电流可能通过
被吊运的构件传到起重机上，危及司机的生命及设备的安全，故在起重机的适当部位设置了几道绝缘装置。
本起重机均为重级工作制。为确保起吊安全，起升机构配有双制动器。
该起重机的动作操作全部在司机室内完成。

QY model 5~50/10t insulating overhead crane with hook is applicable to workshop where smelting electro-
lytic nonferrous metal material, such as electrolytic magnesium.
The crane is composed of box bridge, running gear of crane, trolley and electrical device. Several insulating 
apparatus are mounted at proper parts of the crane to prevent the electric current of the energized equip-
ment transmitting to the crane through the lifting. hook during operation, which will endanger the driver's 
life and the safety of equipments. The crane is heavy-duty. Dual actuator is equipped with the main mecha-
nism for the purpose of safe hositting. All mechaisms shall be operated in the cab.



QY型5t绝缘吊钩桥式起重机

QY Insulating Overhead Crane with Hook Cap. 5t

技术规格    Technical Specifications



QY型10t绝缘吊钩桥式起重机

QY Insulating Overhead Crane with Hook Cap. 10t

技术规格    Technical Specifications



QY型16/3.2t绝缘吊钩桥式起重机

QY Insulating Overhead Crane with Hook Cap. 16/3. 2t

技术规格    Technical Specifications



QY型20/5t绝缘吊钩桥式起重机

QY Insulating Overhead Crane with Hook Cap. 20/5t

技术规格    Technical Specifications



QY型32/5t绝缘吊钩桥式起重机

QY Insulating Overhead Crane with Hook Cap. 32/5t

技术规格    Technical Specifications



QY型50/10t绝缘吊钩桥式起重机

QY Insulating Overhead Crane with Hook Cap. 50/10t

技术规格    Technical Specifications


